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Rada Miejska w Piasecznie  
Radni - Sesja 

Protokół nr 16/2019  
 
Obrady XVI sesji rozpoczęto 13 listopada 2019 o godz. 09:40, a zakończono o godz. 13:45 
tego samego dnia. 
W sesji wzięło udział 23 radnych. 
Obecni: 
1. Agnieszka Czajkowska 
2. Izabella Górzyńska 
3. Piotr Jakubowski 
4. Łukasz Kamiński 
5. Dorota Kłos 
6. Katarzyna Krzyszkowska-Sut 
7. Hanna Krzyżewska 
8. Artur Maicki 
9. Adam Marciniak 
10. Michał Mierzwa 
11. Renata Mirosław 
12. Joanna Morawska 
13. Piotr Obłoza 
14. Wojciech Ołdakowski 
15. Paweł Poncyljusz 
16. Michał Rosa 
17. Piotr Sędziak 
18. Maja Szwedzińska-Sikorska 
19. Ewa Urbańska 
20. Beata Walczak 
21. Magdalena Woźniak 
22. Ewelina Wójcik 
23. Katarzyna Wypych 
 
1. Otwarcie sesji . 
Piotr Obłoza Przewodniczący Rady Miejskiej, otworzył 16 sesję Rady Miejskiej o godz. 09:40. 

Na początku sesji odbyła się prezentacja osiągnięć katolickiej Szkoły pod Żaglami. 
Przedstawiono osiągnięcia wolontariuszy, młodzieży 13-15 letniej. Celem jest udzielnie 
pomocy osobom starszym i nawiązywanie bezpośredniej relacji. Stowarzyszenie działa przy 
parafii Św. Anny. Dzieci i młodzież  zdobywają kwalifikacje sportowe i przechodzą szkołę 
życia, uczestnicząc min w rejsach na morzu.  

Następnie  wręczono Pani Halinie Kraszko oraz Pani Joannie Miter-Ceny odznakę 
“Zasłużony dla Kultury Polskiej” Ministra Kultury i Dziedzictwa Narodowego. Odznaczone 
panie są wieloletnimi pracownikami Biblioteki Publicznej Miasta i Gminy Piaseczno”. Wniosek 
o nadanie odznaczenia dla Pani Haliny Kraszki oraz Pani Joanny Miter-Ceny złożył Dyrektor 
Biblioteki Publicznej Miasta i Gminy Piaseczno Łukasz Krzysztof Załęski.  

Odznaki oraz legitymacje w imieniu Ministra Piotra Glińskiego wręczył Dyrektor biblioteki. 
Gratulacje odznaczonym złożyli Burmistrz Miasta i Gminy Piaseczno Daniel Putkiewicz oraz 
Przewodniczący Rady Miejskiej Piotr Obłoza. 
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Odczytano  uzasadnienia do wniosków:  
Pani Halina Jolanta Kraszka  – to wieloletni pracownik Biblioteki Publicznej Miasta i Gminy 
Piaseczno. Od 1980 roku pracowała w filii biblioteki w Złotokłosie, a od 1998 roku w Oddziale 
dla dorosłych BPMiG Piaseczno, gdzie pracuje do chwili obecnej.  Na wszystkich odcinkach 
swojej pracy wykazywała się wybitnymi osiągnięciami w zakresie upowszechniania 
czytelnictwa i działań na rzecz społeczności lokalnej. Ponadto jest świetnym organizatorem,  
a umiejętnością analitycznego myślenia umie wpływać na cały zespół biblioteczny nie tylko 
biblioteki macierzystej, ale i licznych piaseczyńskich filii. W sposób szczególny roztacza 
opiekę nad młodymi adeptami bibliotekarstwa. Wspierała działania dyrektorów, kierując się 
dobrem i podnoszeniem jakości pracy, a jej uwagi w zakresie funkcjonowania biblioteki nie 
raz dały impuls do zmian w funkcjonowaniu placówki piaseczyńskiej, poprzez stymulowanie 
do twórczego i kreatywnego zarządzania instytucją. Konsekwentnie dąży do realizacji wizji 
biblioteki idealnej. Dzięki jej działaniom znacznie wzrosła liczba czytelników i wypożyczeni w 
Oddziale dla dorosłych BPMiG Piaseczno. Wykazuje szczególne umiejętności w pracy  z 
czytelnikami dorosłymi. 
Praca merytoryczna to tylko część jej działalności. Przez całe lata zajmowała się rozwijaniem 
środowiska zainteresowanego kulturą w szerszym sensie. Animowała wiele wydarzeń 
bibliotecznych, w tym spotkania z pisarzami, wystawy, spotkania tematyczne np. spotkania 
Klubu Pięknej Książki. Posiada szczególny talent do kontaktów ze środowiskami twórców 
lokalnych, dlatego od roku 2009 powierzono jej koordynację Klubu Poszukiwaczy Słowa. Nie 
tylko kontynuowała działalność Klubu, ale doprowadziła do jego rozkwitu. Dziś Klub jest 
znaczącym punktem na mapie kulturalnej Piaseczna, gromadzi pisarzy o znaczących 
nazwiskach nie tylko w zasięgu lokalnym, ale i krajowym, takich, którzy wydają swoje książki  
w znaczących wydawnictwach krajowych. Pisarze Klubu dzięki staraniom i wybitnej pomocy 
Jolanty Kraszki mają możliwość wydawania swoich dzieł w ramach działalności Biblioteki. 
Każda pozycja jest przez nią starannie redagowana, a po wydaniu dużym staraniem otacza 
promowanie nie tylko książki, autora, ale i samej Biblioteki. W latach 2011-2019 zostały 
wydane pod jej redakcją: 
– Antologia Klubu Poszukiwaczy Słowa 
– Piaseczyńskie opowieści 
– Piaseczyńskie opowieści – audiobook 
– Słowa odnalezione 
– Ze słów najprostszych 
Powyższe publikacje uzupełniają lukę w zakresie promocji lokalnych twórców Powiatu 
Piaseczyńskiego, a spotkania autorskie z twórcami przybliżają środowisko czytelnicze do 
autorów. Każde spotkanie jest ważnym, opisywanym w prasie wydarzeniem. 
Pani Joanna Miter-Cena  ukończyła studia magisterskie na kierunku filologia polska na 
Uniwersytecie Szczecińskim. Następnie zdobyte wykształcenie i ukończenie studiów 
podyplomowych na kierunku bibliotekarstwo i informacja naukowa  pozwoliły jej podjąć pracę 
w zawodzie bibliotekarza, który z pasją realizowała przez cztery lata w szczecińskiej 
bibliotece. Koleje losu sprawiły, że obecnie pani Joanna pracę i pasję realizuje w Bibliotece 
Publicznej Miasta i Gminy Piaseczno, na stanowisku bibliotekarza w filii w Józefosławiu. 
Joanna Miter-Cena jest osobą komunikatywną, otwartą i lubi pracować z ludźmi. Na 
szczególne uznanie zasługuje jej ciągła gotowość niesienia pomocy i współpracy. Pod 
wrażeniem pozostaje mnóstwo działań i oryginalnych pomysłów, które niejednokrotnie 
wynikają z podejmowania własnej inicjatywy. 
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Umiejętnie i z wyczuciem wykorzystuje swoje doskonałe umiejętności interpersonalne. Jest 
lubiana przez zespół współpracowników, uważana jest za pomocną, ciepłą i empatyczną 
koleżankę. W ocenie pracodawcy jest osobą zaangażowaną, odpowiedzialną oraz godną 
zaufania. Inicjuje i prowadzi zajęcia kulturalnooświatowe dla dzieci w oparciu o doskonałą 
znajomość literatury dziecięco – młodzieżowej oraz wyjątkowe zdolności plastyczne, które 
wykorzystuje na co dzień podczas pracy. 
Jest ambasadorem i prekursorem akcji „Książka jak lekarstwo” w Piasecznie. 
Oprócz spotkań w szpitalu pani Joanna prowadzi równolegle spotkania dla osób dorosłych w 
domu opieki Medi-System w Konstancinie Jeziornie. Tam organizowała głośne czytanie, 
wystawy, okolicznościowe imprezy oraz spotkania z muzyką. 
Na co dzień pani Joanna zapewnia czytelnikom filii w Józefosławiu miłą, kulturalną i 
profesjonalną obsługę i przyczynia się do systematycznego zwiększania roli biblioteki w 
środowisku lokalnym. Jest uwielbiana przez najmłodszych czytelników, a także doceniana i 
zauważana przez rodziców, opiekunów     i wychowawców. Niejednokrotnie prowadzone 
przez nią zajęcia są oryginalne, niepowtarzalne, oparte na własnych, innowacyjnych 
pomysłach oraz zawsze profesjonalnie przygotowane. 
Osobiście prowadziła warsztat i wystąpiła w roli eksperta podczas BiblioLabu – zjeździe 
bibliotekarzy z Mazowsza prezentując temat: Od obrazka do słowa, czyli jak uatrakcyjnić 
zajęcia dla dzieci w bibliotece”. 
Jej gotowość do ciągłej pracy, nauki i dokształcania się przejawia się w chęci  i 
uczestniczeniu w licznych kursach, warsztatach, szkoleniach. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej, po krótkiej przerwie stwierdził kworum. Przystąpiono do 
ustalania porządku obrad. 

Daniel Putkiewicz Burmistrz, zgłosił prośbę o uzupełnienie porządku obrad o nw. projekty 
uchwał:  

1. w sprawie zmiany uchwały nr 1011_XXXV_2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 
14 czerwca 2017 r. w sprawie pomocy rzeczowej dla Województwa Mazowieckiego  

2. w sprawie zmiany uchwały nr 218_X_2018 z dnia 6.11.2011 r. w sprawie ustalenia 
wysokości stawek opłat za zajęcia pasa drogowego  

3. w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie wkładu niepieniężnego do spółki działającej 
pod firmą PWiK Sp-ka z o. o.  

4. w sprawie skorzystania z prawa pierwokupu obr. Antoninów  
5. w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Wspierania Rodziny w sprawie uchylenia 

Uchwały Nr 750/XXVII/2012 RM w Piasecznie z dnia 21.XI.2012r  
6. w sprawie przejęcia obowiązków odbioru odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości na terenie G. Piaseczno, na których nie zamieszkują mieszkańcy, 
a powstają odpady komunalne  

7. w sprawie zmiany składów osobowych komisji problemowych Rady Miejskiej w 
Piasecznie 

Daniel Putkiewicz Burmistrz, zgłosił prośbę o wycofanie projektu w sprawie nadania statutu 
dla samorządowej instytucji kultury – Biblioteki Publicznej. 
 
ustalenie porządku obrad: 
 
1) Uzupełnienie porządku obrad: w sprawie zmiany uchwały nr 1011_XXXV_2017 Rady 
Miejskiej w Piasecznie z dnia 14 czerwca 2017 r. w sprawie pomocy rzeczowej dla 
Województwa Mazowieckiego 
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Głosowano : Uzupełnienie porządku obrad: w sprawie zmiany uchwały nr 1011_XXXV_2017 
Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 14 czerwca 2017 r. w sprawie pomocy rzeczowej dla 
Województwa Mazowieckiego.  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (21) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, 
Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, 
Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Joanna Morawska 
NIEOBECNI (1) Hanna Krzyżewska 
wprowadzono do porządku obrad w pkt 1 

2) Uzupełnienie porządku obrad: w sprawie zmiany uchwały nr 218_X_2018 z dnia 
6.11.2011 r. w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcia pasa drogowego 
Głosowano : Uzupełnienie porządku obrad: w sprawie zmiany uchwały nr 218_X_2018 
z dnia 6.11.2011 r. w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcia pasa drogowego.  
Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (22) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, 
Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur 
Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Piotr Obłoza, Wojciech 
Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, 
Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Joanna Morawska 
wprowadzono do porządku obrad w pkt 4 
 
3) Uzupełnienie porządku obrad: w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie wkładu 
niepieniężnego do spółki działającej pod firmą PWiK Sp-ka z o. o. 
Głosowano: Uzupełnienie porządku obrad: w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie 
wkładu niepieniężnego do spółki działającej pod firmą PWiK Sp-ka z o. o..  
Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (22) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, 
Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur 
Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Piotr Obłoza, Wojciech 
Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, 
Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Joanna Morawska 
wprowadzono do porządku obrad w pkt 5 

4) Uzupełnienie porządku obrad: w sprawie skorzystania z prawa pierwokupu obr. Antoninów 
Głosowano:  Uzupełnienie porządku obrad: w sprawie skorzystania z prawa pierwokupu 
obr. Antoninów.  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (21) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, 
Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur 
Maicki, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata 
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Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (2) Adam Marciniak, Joanna Morawska 
wprowadzono do porządku obrad w pkt 23 

5) Uzupełnienie porządku obrad: w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Wspierania 
Rodziny 
Głosowano : Uzupełnienie porządku obrad: w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 
Wspierania Rodziny.  
Wyniki głosowania  
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (23) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, 
Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur 
Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, 
Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-
Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 
Wypych 
wprowadzono do porządku obrad w pkt 31 

6) Uzupełnienie porządku obrad: w sprawie uchylenia Uchwały Nr 750/XXVII/2012 RM w 
Piasecznie z dnia 21.XI.2012r w sprawie przejęcia obowiązków odbioru odpadów 
komunalnych od właścicieli nieruchomości na terenie G. Piaseczno, na których nie 
zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne 
Głosowano: Uzupełnienie porządku obrad: w sprawie uchylenia Uchwały Nr 750/XXVII/2012 
RM w Piasecznie z dnia 21.XI.2012r w sprawie przejęcia obowiązków odbioru odpadów 
komunalnych od właścicieli nieruchomości na terenie G. Piaseczno, na których nie 
zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne.  
Wyniki głosowania  
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (23) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, 
Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur 
Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, 
Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-
Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 
Wypych 
wprowadzono do porządku obrad w pkt 32 

7) Uzupełnienie porządku obrad: w sprawie zmiany składów osobowych komisji 
problemowych Rady Miejskiej w Piasecznie 
Głosowano: Uzupełnianie porządku obrad: w sprawie zmiany składów osobowych komisji 
problemowych Rady Miejskiej w Piasecznie.  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (21) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, 
Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur 
Maicki, Adam Marciniak, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata 
Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (2) Michał Mierzwa, Renata Mirosław 
wprowadzono do porządku obrad w pkt 33 
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8) w sprawie zdjęcia uchwały 26 w sprawie nadania statutu dla samorządowej instytucji 
kultury – Biblioteki Publicznej. 
Głosowano w sprawie:  w sprawie zdjęcia uchwały 26.  
Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (22) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 
Kłos, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, 
Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr 
Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Katarzyna Krzyszkowska-Sut 
uchwała zdjęta z porządku obrad 
 
2. Przyjęcie protokołu z XV sesji Rady Miejskiej w Piaseczni e. 
 
Przewodniczący Piotr Obłoza poinformował, że nie zgłoszono uwag do projektu protokołu. 
Głosowano w sprawie:  Przyjęcia protokołu z XV sesji Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 
16 października 2019 r.   
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (21) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, 
Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur 
Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, 
Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata 
Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa 
Protokół został przyjęty. 
 
3. Sprawozdanie burmistrza z działa ń podejmowanych w okresie mi ędzy sesjami.  
 
Burmistrz Daniel Putkiewicz omówił przebieg prac nad przygotowaniem projektu uchwały.  
Poziom dochodów gminy jest trudny do oszacowania pomimo zebranych informacji i pisma 
Ministra Finansów. Plan budżetu Gminy Piaseczno jest ambitny i obejmuje kolejne lata nie 
tylko rok 2020 ale również w kolejnych latach ujęte w WPF. Wydział  ds. pozyskiwania 
środków zewnętrznych będzie miał dużo pracy w nadchodzącym roku. Na bieżąco 
monitorowane są dochody i wydatki. W najbliższym czasie odbędzie się wybór 
usługodawców na utrzymanie zieleni oraz oczyszczanie miasta w tym na zimowe utrzymanie. 
Zwiększone zadania inwestycyjne skutkują wzrostem kosztów bieżących. Mieszkańcy 
oczekują nowych inwestycji, czy wszystkie gmina zrealizuje, to pokaże nadchodzący rok. 
Konieczne jest szukanie oszczędności w wydatkach na zagospodarowanie odpadów, stawki 
w gminach ościennych są wyższe niż w naszej gminie. Na obecnej sesji zostanie podjęta 
uchwała wprowadzająca zmiany wynikające z nowelizacji ustawy. Od 1.02.2020 r. właściciele 
nieruchomości nie zamieszkałych będą podpisywali indywidualnie umowy na wywóz 
nieczystości, jeżeli powstają odpady komunalne tj.: ogródki działkowe i cmentarze.  

Z wydarzeń kulturalnych odbył się turniej wiedzy o Piasecznie, który cieszył się dużym 
zainteresowaniem naszych mieszkańców. Tym samym uczczono 590 rocznicę nadania praw 
miejskich naszemu miastu. W CEM otworzono bibliotekę, odsłonięto mural na ścianie CEM.  
 
4. Sprawozdanie Przewodnicz ącego Rady z działa ń podejmowanych do obecnej sesji.  
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Piotr Obłoza przedstawił SPRAWOZDANIE  Z DZIAŁAŃ PRZEWODNICZĄCEGO RADY 
MIEJSKIEJ za okres – 16.10.2019 - 13.11.2019 
1. 19.10.2019 Szkolenie – status prawny radnego 
2. 22.10.2019 Uroczyste otwarcie Biblioteki w Centrum Edukacyjno - Multimedialnym 
3. 26.10.2019 r. Spotkanie ze studentami Wydziału Architektury Politechniki Warszawskiej 

na dworcu PKP – Dworzec i jego okolice – co możemy zmienić? 
4. 05.11.2019 r.  udział w turnieju wiedzy o Piasecznie w Centrum Edukacyjno - 

Multimedialnym Piaseczno – z okazji 590-lecia Miasta 
5. 07.11.2019 Kolejne spotkanie z historycznym zespołem konsultacyjnym p. Magdalena 

Woźniak 
6. 08.11.2019 r. Warsztaty dot. Strategii Polityki Senioralnej 2020-2025 
7. 11.11.2019 r. Święto Odzyskania Niepodległości – uroczystości na Rynku Miejskim 
8. udział we wtorkowych kierownictwach Gminy p. Magdalena Woźniak 
9. spotkania i konsultacje z mieszkańcami 
10. sprawy organizacyjne związane z działalnością Rady Miejskiej  
11. bieżąca praca w komisjach Rady i współpraca z Burmistrzem  
12. współpraca z Biurem Rady Miejskiej 

5. Zgłaszanie wniosków dotycz ących spraw sołectw . 
 - nie zgłoszono wniosków. 
 
6. Bieżące uchwały : 
 
1) w sprawie zmiany uchwały nr 1011_XXXV_2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 14 
czerwca 2017 r. w sprawie pomocy rzeczowej dla Województwa Mazowieckiego 
Pracownik Wydziału IDR, Gł. Specjalista Beata Kowalewska odczytała projekt uchwały.   
Nie opiniowano projektu. 
Głosowano:  w sprawie zmiany uchwały nr 1011_XXXV_2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z 
dnia 14 czerwca 2017 r. w sprawie pomocy rzeczowej dla Województwa Mazowieckiego.  
Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne:  ZA (22) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, 
Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur 
Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, 
Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-
Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Magdalena Woźniak 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
2)  sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 16 stycznia 
2019r.  
Skarbnik Agnieszka Kowalska odczytała projekt uchwały. Zgłosiła autopoprawkę w zał.3 
w poz. 3, kolumna - koszty realizacji = 485 180,- zł.(pomyłkowo 483 390,-zł.) ulega zmianie 
suma w tej kolumnie i wynosi 914 180,- zł. 
Artur Maicki Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji przedstawił pozytywną opinię 
komisji, dotyczącą również następnej uchwały - WPF. 
Beata Walczak Przewodnicząca Komisji Oświaty przedstawiła pozytywną opinię komisji oraz 
pozytywną opinię Rady Oświatowej. 
Ewelina Wójcik  Przewodnicząca Komisji Sportu przedstawiła pozytywną opinię komisji. 
Głosowano:  w sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 
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16 stycznia 2019r.  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (21) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, 
Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Adam 
Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Paweł 
Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata 
Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Wojciech Ołdakowski 
BRAK GŁOSU (1) Artur Maicki 
Uchwała została podjęta 

3) W sprawie zmiany uchwały nr 42/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 16 stycznia 
2019 w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Piaseczno na lata 
2019-2029. 
Skarbnik Agnieszka Kowalska odczytała projekt uchwały, który uwzględnia autopoprawki 
w zakresie z podjętych uchwał na sesji. 
Głosowano:  W sprawie zmiany uchwały nr 42/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 
16 stycznia 2019 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Piaseczno na lata 2019-2029.  
Wyniki głosowania  
ZA: 18, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (18) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, 
Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur 
Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Maja 
Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina 
Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (1) Renata Mirosław 
BRAK GŁOSU (4) Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak 
Uchwała została podjęta 
 
4) w sprawie zmiany uchwały nr 218_X_2018 z dnia 6.11.2011 r. w sprawie ustalenia 
wysokości stawek opłat za zajęcia pasa drogowego 
Iwona Zielińska Woszczyk Naczelnik GGG zreferowała projekt uchwały. Zgłosiła 
autopoprawkę: „§ 2. otrzymuje następujące brzmienie: 
1. Z zastrzeżeniem ust. 4, za zajęcie 1 m² powierzchni w celu, o którym mowa w § 1 pkt 1 
i pkt 4 ustala się następujące stawki opłat za każdy dzień zajęcia: 
1) jezdni o nawierzchni utwardzonej: 
a) przy zajęciu do 20% szerokości włącznie - 3,00 zł 
b) przy zajęciu powyżej 20% do 50% szerokości włącznie - 4,00 zł 
c) przy zajęciu powyżej 50 % do całkowitego zajęcia - 7,00 zł 
2) jezdni o nawierzchni nieutwardzonej: 
a) przy zajęciu do 50% szerokości włącznie - 3,00 zł 
b) przy zajęciu powyżej 50% do całkowitego zajęcia - 4,00 zł 
2. Z zastrzeżeniem ust. 4, ustala się stawki opłat za zajęcie 1 m² powierzchni innych 
elementów pasa drogowego w celu, o którym mowa w § 1 pkt 1, za każdy dzień zajęcia 
chodnika, zatok postojowych i autobusowych, ścieżek rowerowych i pieszo-rowerowych - 
4,00 zł 
3. Z zastrzeżeniem ust. 4, do elementów pasa drogowego nie wymienionych w ust. 1 i 2 
(np.: pobocza, pasy zieleni, rowy) ustala się stawkę opłat za zajęcie 1 m² powierzchni za 
każdy dzień - 2,00 zł 
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4. Za zajęcie pasa drogowego w celu, o którym mowa w § 1 pkt 1 i pkt 4 w odniesieniu do 
obiektów i urządzeń infrastruktury telekomunikacyjnej ustala się stawkę opłat za zajęcie 1 m² 
powierzchni za każdy dzień - 0,20 zł”. 
Komisje nie opiniowały projektu. 
Głosowano:  w sprawie zmiany uchwały nr 218_X_2018 z dnia 6.11.2011 r. w sprawie 
ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcia pasa drogowego ze zgłoszoną autopoprawką.  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (21) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, 
Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Adam 
Marciniak, Michał Mierzwa, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata 
Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (2) Artur Maicki, Renata Mirosław 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
5) w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie wkładu niepieniężnego do spółki działającej 
pod firmą PWiK Sp-ka z o. o. 
Pracownik Wydziału IDR, Beata Kowalewska odczytała projekt uchwały.   
Nie opiniowano projektu 
Głosowano:  w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie wkładu niepieniężnego do spółki 
działającej pod firmą PWiK Sp-ka z o. o..  
Wyniki głosowania  
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (23) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, 
Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur 
Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, 
Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-
Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 
Wypych 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
6) W sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym części działki 
ozn. nr ewid. 2/1, obr. 22 m. Piaseczno poł. przy ul. Julianowskiej. 
Iwona Zielińska Woszczyk Naczelnik GGG zreferowała projekt uchwały 
Adam Marciniak przedstawił pozytywną opinię Komisji Prawa i Bezpieczeństwa do uchwał 
w pkt. 6.6 – 6.19 
Głosowano: W sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym 
części działki ozn. nr ewid. 2/1, obr. 22 m. Piaseczno poł. przy ul. Julianowskiej.  
Wyniki głosowania  
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (23) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, 
Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur 
Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, 
Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-
Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 
Wypych 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
7) W sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym gruntów 



Protokół z obrad XVI zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Piasecznie w dniu 13 listopada 2019 r. 

 

10/22 
 

na rzecz Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji w Piasecznie Sp. z o.o. na cele 
związane z realizacją zadania publicznego w postaci zbiorowego zaopatrzenia w wodę 
i zbiorowego odprowadzania ścieków. 
Iwona Zielińska Woszczyk Naczelnik GGG zreferowała projekt uchwały 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa. 
Głosowano:  W sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym 
gruntów na rzecz Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji w Piasecznie Sp. z o.o. na cele 
związane z realizacją zadania publicznego w postaci zbiorowego zaopatrzenia w wodę 
i zbiorowego odprowadzania ścieków.  
Wyniki głosowania  
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (23) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, 
Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur 
Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, 
Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-
Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 
Wypych 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
8) W sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym części działki 
ewid. nr 14/71, obr. 17 m. Piaseczno położonej przy ul. Szkolnej. 
Iwona Zielińska - Woszczyk Naczelnik GGG zreferowała projekt uchwały. Zgłosiła 
autopoprawkę - pow. dz. 25m2 - w uchwale i w uzasadnieniu (pomyłkowo 20m2). 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa. 
Głosowano : W sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym 
części działki ewid. nr 14/71, obr. 17 m. Piaseczno położonej przy ul. Szkolnej.  
Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (22) Agnieszka Czajkowska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, 
Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, 
Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Izabella Górzyńska 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
9) W sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym części działek 
oznaczonych nr 3/20, nr 228, obr. 3 m. Piaseczno położonych w Piasecznie przy 
ul. Geodetów 
Iwona Zielińska - Woszczyk Naczelnik GGG zreferowała projekt uchwały.  
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa. 
Głosowano : W sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym 
części działek oznaczonych nr 3/20, nr 228, obr. 3 m. Piaseczno położonych w Piasecznie 
przy ul. Geodetów.  
Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (22) Agnieszka Czajkowska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, 
Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, 
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Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Izabella Górzyńska 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
10) W sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym części działki 
ewid. Nr 30 i części działki nr 74, Obr. 54, położonych w Piasecznie przy ul. Mickiewicza ulicy 
Mickiewicza 17 i 37.  
Iwona Zielińska - Woszczyk Naczelnik GGG zreferowała projekt uchwały.  
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa. 
Głosowano w sprawie:  
W sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym części działki 
ewid. Nr 30 i części działki nr 74, Obr. 54, położonych w Piasecznie przy ulicy 
Mickiewicza 17 i 37.  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (21) Agnieszka Czajkowska, Piotr Jakubowski, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, 
Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Łukasz Kamiński 
BRAK GŁOSU (1) Izabella Górzyńska 
Uchwała została podjęta 

11) W sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym działki 
ozn. nr ewid. 183/6, obr. 24 położonej w Piasecznie przy ul. Iwaszkiewicza. 
Iwona Zielińska Woszczyk Naczelnik GGG zreferowała projekt uchwały.  
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa. 
Głosowano w:  W sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym 
działki ozn. nr ewid. 183/6, obr. 24 położonej w Piasecznie przy ul. Iwaszkiewicza..  
Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (22) Agnieszka Czajkowska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, 
Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, 
Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Izabella Górzyńska 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
12) W sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym części działki 
nr 2/178 oraz działek nr nr 2/157, 2/158, 2/159, 2/160, 2/142, 2/143, 2/126, 2/127, 2/128, 
2/129, 2/132, 2/133, 2/134, 2/135, 2/15, 2/120, 2/1, 2/106, 2/104, 2/105 poł. w obrębie 4 m. 
Piaseczno przy ul. Puławskiej 44 i Energetycznej. 
Iwona Zielińska Woszczyk Naczelnik GGG zreferowała projekt uchwały.  
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa. 
Głosowano:  W sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym 
części działki nr 2/178 oraz działek nr nr 2/157, 2/158, 2/159, 2/160, 2/142, 2/143, 2/126, 
2/127, 2/128, 2/129, 2/132, 2/133, 2/134, 2/135, 2/15, 2/120, 2/1, 2/106, 2/104, 2/105 poł. w 
obrębie 4 m. Piaseczno przy ul. Puławskiej 44 i Energetycznej.  
Wyniki głosowania  
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ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (21) Agnieszka Czajkowska, Piotr Jakubowski, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, 
Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Łukasz Kamiński 
BRAK GŁOSU (1) Izabella Górzyńska 
Uchwała została podjęta. 
 
13) W sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym części działki 
ewid. nr 47/2 położonej w Chylicach. 
Iwona Zielińska Woszczyk Naczelnik GGG zreferowała projekt uchwały.  
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa. 
Głosowano : W sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym 
części działki ewid. nr 47/2 położonej w Chylicach.  
Wyniki głosowania  
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (23) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, 
Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur 
Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, 
Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-
Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 
Wypych 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
14) W sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym części działki 
ewid. nr 14/71, obr. 17 m Piaseczno położonej przy ul. Szkolnej. 
Iwona Zielińska Woszczyk Naczelnik GGG zreferowała projekt uchwały.  
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa. 
Głosowano : W sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym 
części działki ewid. nr 14/71, obr. 17 m Piaseczno położonej przy ul. Szkolnej.   
Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (22) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, 
Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur 
Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, 
Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-
Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Magdalena Woźniak 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
15) W sprawie nabycia na rzecz Gminy Piaseczno prawa użytkowania wieczystego gruntu 
położonego w obrębie 24 m. Piaseczno. 
Iwona Zielińska Woszczyk Naczelnik GGG zreferowała projekt uchwały.  
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa. 
Artur Maicki przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Inwestycji.  
Ewa Urbańska przedstawiła pozytywną opinię Komisji Ochrony Środowiska i Ładu 
Przestrzennego. 
Głosowano : W sprawie nabycia na rzecz Gminy Piaseczno prawa użytkowania wieczystego 
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gruntu położonego w obrębie 24 m. Piaseczno.   
Wyniki głosowania  
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (23) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, 
Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur 
Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, 
Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-
Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 
Wypych 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
16) W sprawie nabycia przez Gminę Piaseczno prawa własności nieruchomości położonej 
w Henrykowie Urocze. 
Iwona Zielińska Woszczyk Naczelnik GGG zreferowała projekt uchwały.  
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa. 
Głosowano : W sprawie nabycia przez Gminę Piaseczno prawa własności nieruchomości 
położonej w Henrykowie Urocze. 
Wyniki głosowania  
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (23) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, 
Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur 
Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, 
Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-
Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 
Wypych 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
17) W sprawie nieodpłatnego nabycia na rzecz Gminy Piaseczno prawa własności 
nieruchomości położonej w miejscowości Józefosław gm. Piaseczno. 
Iwona Zielińska - Woszczyk Naczelnik GGG zreferowała projekt uchwały.  
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa. 
Głosowano:  W sprawie nieodpłatnego nabycia na rzecz Gminy Piaseczno prawa własności 
nieruchomości położonej w miejscowości Józefosław gm. Piaseczno.  
Wyniki głosowania  
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (23) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, 
Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur 
Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, 
Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-
Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 
Wypych 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
18) W sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym część działki 
ewid. nr 18/73, obr. 17 położonej w Piasecznie przy ul. Puławskiej. 
Iwona Zielińska - Woszczyk Naczelnik GGG zreferowała projekt uchwały.  
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa. 
Głosowano : W sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym 
część działki ewid. nr 18/73, obr. 17 położonej w Piasecznie przy ul. Puławskiej. 
Wyniki głosowania  
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ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (23) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, 
Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur 
Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, 
Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-
Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 
Wypych 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
19) W sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym części 
działek nr 43, 2/79 i 2/80 oraz działki 2/20, obr. 17, położonych w Piasecznie w rejonie 
ul. Kusocińskiego i ul. Wojska Polskiego. 
Iwona Zielińska - Woszczyk Naczelnik GGG zreferowała projekt uchwały.  
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa 
Głosowano : W sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym 
części działek nr 43, 2/79 i 2/80 oraz działki 2/20, obr. 17, położonych w Piasecznie w rejonie 
ul. Kusocińskiego i ul. Wojska Polskiego.  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (21) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam 
Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech 
Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, 
Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Łukasz Kamiński 
BRAK GŁOSU (1) Michał Rosa 
Uchwała została podjęta. 
 
20) W sprawie określenia wysokości stawki procentowej opłaty adiacenckiej z tytułu wzrostu 
wartości nieruchomości w wyniku budowy infrastruktury technicznej na terenie miasta i gminy 
Piaseczno. 
Iwona Zielińska - Woszczyk Naczelnik GGG zreferowała projekt uchwały. Artur Maicki 
Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji przedstawił niejedno głośną pozytywną opinię 
komisji ze zróżnicowanymi argumentami wynikającymi z troski o stan finansów gminy. 
Mieszkańcy oczekują nowych inwestycji, realizacji zadań remontowych a wciąż rosną koszty 
bieżące i zadłużenie. Dochody gminy maleją, rozszerzane są zadania zlecone a na pokrycie 
kosztów ze środkami z budżetu państwa wpływa jedynie w część finansów. Konieczna jest  
kampania informacyjna dla mieszkańców. Nastąpił skokowy wzrost luki pomiędzy kwotą 
subwencji a wydatkami bieżącymi JST na oświatę.  
Adam Marciniak Przewodniczący Komisji Prawa i Bezpieczeństwa przedstawił pozytywną 
opinię komisji do projektów z pkt 20 – 22. Opinia członków odnośnie wprowadzenia opłaty 
adiacenckiej pozytywna w głosowaniu za 4, przeciw 2, wstrzymało się 2. 
Katarzyna Krzyszkowska - Sut Przewodnicząca Komisji Kultury i Promocji przedstawiła 
Informację odnośnie opinii komisji członków o wprowadzenia opłaty adiacenckiej pozytywna 
w głosowaniu za 2, przeciw 0, wstrzymało się 2. 
Dyskusja: 
Renata Mirosław Radna pytała o skutki wprowadzenia opłaty adiacenckiej dla rodzin 
o niskich dochodach. Możliwe będzie rozłożenie na raty ale jeżeli mimo to wystąpi brak 
możliwości spłaty wtedy nastąpi licytacja nieruchomości. Radna uważa, że taka uchwała 



Protokół z obrad XVI zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Piasecznie w dniu 13 listopada 2019 r. 

 

15/22 
 

wpłynie na odpływ mieszkańców z naszej Gminy oraz, że nie będzie stać naszych 
mieszkańców na ponoszenie tych opłat. 
Magdalena Woźniak Radna jest przeciwna wprowadzaniu opłaty adiacenckiej. Jednocześnie 
Burmistrz jest zobligowany do jej przygotowania i przedłożenia radzie pod głosowanie. Brak 
infrastruktury występuje w szerszym zakresie na obszarach zamieszkałych przez jej 
rodowitych mieszkańców z pokolenia na pokolenie. Nowe osiedla posiadają pełną 
infrastrukturę. W przyszłym roku można się spodziewać wzrostu opłat za śmieci, wodę i 
ścieki.  Wprowadzanie kolejnego obciążenia finansowego może stać się trudne dla 
mieszkańców.  
Michał Mierzwa Radny pytał, czy Burmistrz nie wprowadzając opłaty adiacenckiej naraża się 
na dyscyplinę finansów publicznych. Po wprowadzeniu opłaty adiacenckiej nie jest możliwe 
umorzenie naliczonych opłat a jedynie rozłożenie na raty na wniosek podatnika. Rząd 
przygotowuje odpowiednie ustawy i rozporządzenia, odczytał opinie odnoszące się opłat 
adiacenckich. W naszej gminie od 22 lat tj. od momentu wprowadzenia ustawy słusznie nie 
podjęto stosownej uchwały. Wprowadzenie opłaty adiacenckiej obciążyłoby mieszkańców 
zamieszkałych dalej od centrum - Runów, Złotokłos, tereny gdzie nie ma sieci wodno – 
kanalizacyjnej i utwardzonych dróg. Jest przeciwny wprowadzeniu opłaty adiacenckiej. czy 
uchwała zostanie przyjęta. Rząd nie konsultuje skutków nowych ustawy. Gminy nie mają 
wystarczających dochodów na ich realizację, brak możliwości na wyrównanie. 
Radna Katarzyna Wypych złożyła wniosek o zamknięcie listy mówców 
 
1. wniosek o zamknięcie listy mówców 
 
Głosowano w sprawie: wniosku o zamknięcie listy mówców.  
Wyniki głosowania  
ZA: 16, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (16) Agnieszka Czajkowska, Piotr Jakubowski, Dorota Kłos, Hanna 
Krzyżewska, Artur Maicki, Joanna Morawska, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, 
Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (1) Łukasz Kamiński 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, 
Piotr Obłoza 
BRAK GŁOSU (2) Izabella Górzyńska, Adam Marciniak 
wniosek przyjęty, zamknięto listę mówców 
 
przed wnioskiem, cztery osoby zgłosiły się do dyskusji: 
 
Michał Rosa Radny apelował o niepodejmowanie uchwały w sprawie wprowadzenia opłat 
adiacenckich. Wcześniejsze przyjęcie uchwały byłoby mniej krzywdzące dla mieszkańców, 
których co rok przybywa na obszarach mniej zurbanizowanych.  
Wojciech Ołdakowski Radny apelował o nie podejmowanie uchwały, opłatą adiacencką byli 
by najbardziej obciążeni mieszkańcy, którzy dotychczas nie mają dobrych dróg, sieci wodno-
kanalizacyjnej. Na terenach oddalonych od centrum są jeszcze pola uprawne a ich 
właściciele byliby obciążeni tą opłatą po zurbanizowaniu. 
Daniel Putkiewicz, Burmistrz popierał przedmówców, aby nie wprowadzać polityki przy 
uchwalaniu prawa miejscowego. Apelował o nie kierowanie się wypowiedziami 
populistycznymi przy głosowaniu uchwały. Gmina jest zobligowana do budowy dróg, 
konieczne jest wprowadzenie narzędzi, które pomogą w budowie infrastruktury. Odnośnie 
zasad umorzenia należności Gmina podlega nadzorowi i kontroli, wszelkie nieprawidłowości 
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lub przekroczenia uprawnień ustawowych w naszej gminie byłyby natychmiast wskazane. 
Wszystkie jednostki samorządowe są kontrolowane na bieżąco.  Obecnie w naszej gminie 
przebiegają kontrole, w tym roku od 6 miesięcy trzecia kontrola. Burmistrz apelował o 
porozumienie i pozyskanie narzędzi na finansowanie infrastruktury. Bieżące wydatki rosną, 
jako przykład wydatki na transport w ciągu ostatnich trzech latach z 5 mln. wzrosły do 15 mln, 
plan na 2020 na 18 mln. zł. Brakuje środków na bieżące utrzymanie infrastruktury. Bardzo 
duży podatek tzw. „Janosikowe”. Nie zostały zmienione ustawy o zagospodarowaniu 
przestrzennym, które pomogłyby realizować zadania zlecone gminom i udział we 
współfinansowaniu infrastruktury. 
Hanna Kułakowska – Michalak Z-ca Burmistrza wyjaśniła, że wiele samorządów wskazuje na 
rosnący deficyt w związku z zapowiadanymi podwyżkami w oświacie i finansowaniem zadań 
oświatowych. Gmina nie planuje zmniejszenia wynagrodzeń i nie planuje żadnych zmian 
w regulaminie wynagradzania. Jedyne ograniczenia są w zakresie realizacji zadań 
remontowych, tam gdzie jest to możliwe.  
Zakończono dyskusję. 
Głosowano: W sprawie określenia wysokości stawki procentowej opłaty adiacenckiej z tytułu 
wzrostu wartości nieruchomości w wyniku budowy infrastruktury technicznej na terenie 
miasta i gminy Piaseczno. 
Wyniki głosowania  
ZA: 0, PRZECIW: 21, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: PRZECIW (21) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr 
Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam 
Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech 
Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, 
Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (2) Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Ewa Urbańska 
Uchwała nie została podjęta. 
 
21) W sprawie zmiany warunków udzielenia bonifikaty od opłaty za przekształcenie prawa 
użytkowania wieczystego gruntów zabudowanych na cele mieszkaniowe w prawo własności 
tych gruntów dla osób fizycznych i spółdzielni mieszkaniowych. 
Iwona Zielińska - Woszczyk Naczelnik GGG zreferowała projekt uchwały.  
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa. 
Głosowano:  W sprawie zmiany warunków udzielenia bonifikaty od opłaty za przekształcenie 
prawa użytkowania wieczystego gruntów zabudowanych na cele mieszkaniowe w prawo 
własności tych gruntów dla osób fizycznych i spółdzielni mieszkaniowych. 
Wyniki głosowania  
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (19) Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, 
Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Joanna Morawska, Piotr 
Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina 
Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Łukasz Kamiński 
BRAK GŁOSU (2) Agnieszka Czajkowska, Renata Mirosław 
NIEOBECNI (1) Dorota Kłos 
Uchwała została podjęta 
 
22) W sprawie odpłatnego nabycia na rzecz Gminy Piaseczno prawa własności 
niezabudowanej nieruchomości położonej w miejscowości Józefosław gm. Piaseczno, 



Protokół z obrad XVI zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Piasecznie w dniu 13 listopada 2019 r. 

 

17/22 
 

oznaczonej nr ew. 18/40, 18/45 i 18/49. 
Iwona Zielińska - Woszczyk Naczelnik GGG zreferowała projekt uchwały.  
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa. 
Artur Maicki przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Inwestycji do pkt 6.22 i 23 
Głosowano:  W sprawie odpłatnego nabycia na rzecz Gminy Piaseczno prawa własności 
niezabudowanej nieruchomości położonej w miejscowości Józefosław gm. Piaseczno, 
oznaczonej nr ew. 18/40, 18/45 i 18/49..  
Wyniki głosowania  
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (19) Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Maja 
Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina 
Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (3) Agnieszka Czajkowska, Renata Mirosław, Piotr Sędziak 
NIEOBECNI (1) Dorota Kłos 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
23) w sprawie skorzystania z prawa pierwokupu obr. Antoninów 
Iwona Zielińska - Woszczyk Naczelnik GGG zreferowała projekt uchwały.  
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa oraz opinia Komisji Finansów i Inwestycji. 
Głosowano:  w sprawie skorzystania z prawa pierwokupu obr. Antoninów.  
Wyniki głosowania  
ZA: 18, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (18) Piotr Jakubowski, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, 
Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, 
Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-
Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 
Wypych 
PRZECIW (1) Piotr Obłoza 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński 
BRAK GŁOSU (1) Agnieszka Czajkowska 
NIEOBECNI (1) Dorota Kłos 
Uchwała została podjęta 
 
24) W sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego części miasta Piaseczno – dla obszaru działki nr ewid. 2 obr. 44, podjętego 
uchwałą Rady Miejskiej w Piasecznie nr 1440/XLVIII/2010 z dnia 16 czerwca 2010r. 
Anna Pakulińska – Atti Naczelnik UiA zreferowała projekt uchwały. 
Ewa Urbańska Przewodnicząca Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego 
przedstawiła pozytywną opinię komisji. 
Głosowano : W sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego części miasta Piaseczno – dla obszaru działki nr ewid. 2 
obr. 44, podjętego uchwałą Rady Miejskiej w Piasecznie nr 1440/XLVIII/2010 z dnia 
16.06.2010r.  
Wyniki głosowania  
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: ZA (18) Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, 
Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Maja Szwedzińska-
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Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 
Wypych 
BRAK GŁOSU (2) Joanna Morawska, Piotr Sędziak 
NIEOBECNI (3) Agnieszka Czajkowska, Dorota Kłos, Artur Maicki 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
25) W sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego części miasta Piaseczno – dla obszaru w granicach obrębów ewidencyjnych 
43, 44 z wyłączeniem dz. nr ewid. 2 obr. 44. 
Anna Pakulińska – Atti Naczelnik UiA zreferowała projekt uchwały. 
Ewa Urbańska Przewodnicząca Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego 
przedstawiła pozytywną opinię komisji. 
Głosowano:  W sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego części miasta Piaseczno – dla obszaru w granicach 
obrębów ewidencyjnych 43, 44 z wyłączeniem dz. nr ewid. 2 obr. 44..  
Wyniki głosowania  
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: ZA (18) Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Joanna 
Morawska, Piotr Obłoza, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-
Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 
Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)  Wojciech Ołdakowski 
BRAK GŁOSU (1) Renata Mirosław 
NIEOBECNI (3) Agnieszka Czajkowska, Dorota Kłos, Artur Maicki 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
wycofany pkt 26) w sprawie opłaty reklamowej oraz obowiązku składania deklaracji na opłatę 
reklamową 
27) W sprawie przyjęcia Programu współpracy Gminy Piaseczno z organizacjami 
pozarządowymi i podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2020. 
Mirosława Goch Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych zreferowała projekt uchwały. 
Dorota Kłos Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Polityki Społecznej przedstawiła pozytywną 
opinię komisji pkt 27, 28 i 31. 
Katarzyna Krzyszkowska – Sut Przewodnicząca Komisji Kultury i Promocji przedstawiła 
pozytywną opinię komisji pkt 27, 28, 29, 30. 
Ewelina Wójcik Przewodnicząca Komisji Sportu przedstawiła pozytywną opinię komisji 
Głosowano: W sprawie przyjęcia Programu współpracy Gminy Piaseczno z organizacjami 
pozarządowymi i podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2020..  
Wyniki głosowania  
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: ZA (18) Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, 
Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, 
Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 
Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Michał Rosa 
BRAK GŁOSU (1) Magdalena Woźniak 
NIEOBECNI (3) Agnieszka Czajkowska, Dorota Kłos, Artur Maicki 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
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28) W sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Piaseczno na rok 2020 
Mirosława Goch Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych zreferowała projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Zdrowia i Polityki Społecznej  oraz Komisji Kultury i Promocji 
Dyskusja: 
Renata Mirosław Radna w nawiązaniu do zaproponowanej przez Michała Rosę 
Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej wyznaczenia miejsca legalnego spożycia alkoholu, 
pytała, czy taka propozycja nie spowoduje podniesienia kosztów na opłacenie dodatkowych 
dyżurów funkcjonariuszom Policji i Straży Miejskiej oraz na ile to może utrudnić zachowanie 
poziomu bezpieczeństwa w naszym mieście. Jednocześnie uważa, że za mało jest kontroli 
przez służby. 
Michała Rosa odpowiadając poinformował, że w swojej wypowiedzi zapraszał do dyskusji na 
temat ograniczenia spożywania alkoholu, skrócenia czasu sprzedaży oraz na wzór innych 
miast ewentualnego wyznaczenia strefy legalnego spożycia alkoholu poza już wyznaczonymi 
lokalami gastronomicznymi. Praca zawodowa oraz udział w Gminnej Komisji Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych skłonił do podjęcia takiej dyskusji. 
Michał Mierzwa pytał czy za udział w komisji jej członkowie otrzymują wynagrodzenie. 
Mirosława Goch poinformowała, że w załączniku do projektu na stronie 13  w pkt. 7 jest 
określony sposób wyliczania wynagrodzenia, naczelnik odczytała je.  
Mieszkaniec Piaseczna, pan Krzysztof prosił o umożliwienie zabrania głosu. Radni wyrazili 
zgodę. Mieszkaniec zaproponował, aby bardziej reagować na różne alkoholowe spotkania 
wokół bloków. Uważa, że wyznaczanie takiego miejsca nie spotka się z przychylnością 
mieszkańców Piaseczna, którzy obecnie są narażeni na nocne awantury. 
Daniel Putkiewicz Burmistrz poinformował, że na jednym z ostatnich posiedzeń kierownictwa 
poprosił o wskazanie miejsc najbardziej zagrożonych, z jednoczesnym zaleceniem, aby te 
miejsca były szczególnie patrolowane przez służby Straży Miejskiej i w razie potrzeby przy 
udziale Funkcjonariuszy Policji . Wskazał, że uchwała dotyczy programu i nie da się omówić 
wszystkich zagadnień związanych ze spożywaniem alkoholu w miejscach publicznych. Nie 
ma ograniczeń ilości wydawanych koncesji. Są różne propozycje i dyskusje, program 
pomaga finansować  profilaktykę ale z tych pieniędzy nie można zapłacić za wzmocnienie 
bezpieczeństwa publicznego np. na sfinansowanie patroli ponadnormatywnych. 
Hanna Kułakowska – Michalak Z-ca Burmistrza poinformowała, że maksymalna kwota 
ryczałtu nie może przekroczyć kwoty 900 zł. i wynika ona z zakresu obowiązków. Członkowie 
komisji mają dużo zadań do wykonania.  Nie jest najważniejszym, kto zaproponował 
dyskusję na utworzenie strefy legalnego spożywania alkoholu, najważniejszym jest 
przekazanie wiedzy o skutkach spożywania i wpływie na życie i zdrowie. Odrębnym 
zagadnieniem do dyskusji jest uruchamianie służb ponadnormatywnych i pozyskanie 
środków na ich opłacenie.  
Głosowano : W sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Piaseczno na rok 
2020.  
Wyniki głosowania  
ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne:  ZA (13) Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Katarzyna Krzyszkowska-
Sut, Hanna Krzyżewska, Adam Marciniak, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Maja 
Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina 
Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (1) Michał Rosa 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) Łukasz Kamiński, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Wojciech 
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Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak 
NIEOBECNI (3) Agnieszka Czajkowska, Dorota Kłos, Artur Maicki 
Uchwała została podjęta  
 
29) W sprawie połączenia samorządowych instytucji kultury – Biblioteki Publicznej Miasta i 
Gminy Piaseczno i Powiatowej Biblioteki Publicznej w Piasecznie oraz utworzenia i 
prowadzenia wspólnej samorządowej instytucji kultury pod nazwą „Biblioteka Publiczna w 
Piasecznie”. 
Łukasz Załęski Dyrektor Biblioteki Publicznej zreferował projekt uchwały.  
Pozytywna opinia Komisji Kultury i Promocji 
Głosowano:  W sprawie połączenia samorządowych instytucji kultury – Biblioteki Publicznej 
Miasta i Gminy Piaseczno i Powiatowej Biblioteki Publicznej w Piasecznie oraz utworzenia 
i prowadzenia wspólnej samorządowej instytucji kultury pod nazwą „Biblioteka Publiczna 
w Piasecznie”. 
Wyniki głosowania  
ZA: 15, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: ZA (15) Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Adam Marciniak, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, 
Michał Rosa, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (3) Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Paweł Poncyljusz 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Wojciech Ołdakowski 
BRAK GŁOSU (1)Piotr Sędziak 
NIEOBECNI (3) Agnieszka Czajkowska, Dorota Kłos, Artur Maicki 
Uchwała została podjęta  
 
30) W sprawie nadania statutu dla samorządowej instytucji kultury – Biblioteki Publicznej 
w Piasecznie 
Przewodniczący Piotr Obłoza na wniosek Dyrektora Biblioteki Publicznej złożył wniosek o 
zdjęcie z porządku obrad uchwały 30 w sprawie nadania statutu dla samorządowej instytucji 
kultury – Biblioteki Publicznej w Piasecznie 
Głosowano w sprawie: wniosek o zdjęcie z porządku obrad uchwały 30.  
Wyniki głosowania   
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: ZA (19) Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Joanna 
Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr 
Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Renata Mirosław 
NIEOBECNI (3) Agnieszka Czajkowska, Dorota Kłos, Artur Maicki 
wniosek przyjęty,   
zdjęto pkt 30) w sprawie nadania statutu dla samorządowej instytucji kultury – Biblioteki 
Publicznej w Piasecznie 
 
31) w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Wspierania Rodziny 
Elżbieta Klimkowska p.o. Dyrektora MGOPS zreferowała projekt uchwały. 
Pozytywna opinia komisji. 
Głosowano : w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Wspierania Rodziny.  
Wyniki głosowania  
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ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: ZA (20) Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, 
Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr 
Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (3) Agnieszka Czajkowska, Dorota Kłos, Artur Maicki 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
32) w sprawie uchylenia Uchwały RM w Piasecznie z dnia 21.02.2012r w sprawie przejęcia 
obowiązków odbioru odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości na terenie Gminy 
Piaseczno, na których nie zamieszkują mieszkańcy a powstają odpady komunalne 
Barbara Wysocka Naczelnik GO zreferowała projekt uchwały. 
Artur Maicki Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji przedstawił pozytywną opinię 
komisji 
Adam Marciniak Przewodniczący Komisji Prawa i Bezpieczeństwa przedstawił pozytywną 
opinię komisji 
Głosowano: w sprawie uchylenia Uchwały RM w Piasecznie z dnia 21.02.2012r w sprawie 
przejęcia obowiązków odbioru odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości na 
terenie Gminy Piaseczno, na których nie zamieszkują mieszkańcy a powstają odpady 
komunalne.  
Wyniki głosowania  
ZA: 18, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne ZA (18) Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Joanna 
Morawska, Piotr Obłoza, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-
Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 
Wypych 
PRZECIW (1) Renata Mirosław 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Wojciech Ołdakowski 
NIEOBECNI (3) Agnieszka Czajkowska, Dorota Kłos, Artur Maicki 
Uchwała została podjęta  
 
33) w sprawie zmiany składów osobowych komisji problemowych Rady Miejskiej w 
Piasecznie 
Piotr Obłoza przedstawił projekt uchwały, przygotowany na wniosek Radnego. Pan Wojciech 
Ołdakowski, złożył rezygnację z pracy w komisji polityki gospodarczej z deklaracją udziału w 
pracach komisji sport. 
Głosowano:  w sprawie zmiany składów osobowych komisji problemowych Rady Miejskiej w 
Piasecznie.  
Wyniki głosowania  
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: ZA (17) Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, 
Hanna Krzyżewska, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, 
Piotr Obłoza, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata 
Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Wojciech Ołdakowski 
BRAK GŁOSU (2) Piotr Jakubowski, Paweł Poncyljusz 
NIEOBECNI (3) Agnieszka Czajkowska, Dorota Kłos, Artur Maicki 
Uchwała została podjęta 
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7. Wolne wnioski.  
7.1. Piotr Obłoza Przewodniczący Rady Miejskiej: 
-  odczytał pismo Wojewody Mazowieckiego w sprawie wyników analizy złożonych 
oświadczeń majątkowych – za rok 2017 oraz na koniec kadencji 2014-2018 przez Burmistrza 
Daniela Putkiewicza oraz Przewodniczącego Piotra Obłozę, przyjęto - bez uwag, złożono 
prawidłowo. 
- w związku z brakiem uwag do projektu harmonogramu prac nad projektem budżetu gminy 
na rok 2020 oraz nad projektem WPF, Przewodniczący Rady stwierdził ze terminy zostały 
zaakceptowane. Jednocześnie jak wynika z toku prac 10 grudnia o godz. 8:30 odbędzie się 
wspólne posiedzenie Burmistrza i  komisji finansów oraz przewodniczących komisji 
problemowych na ostatecznym głosowanie wniosków złożonych do budżetu 
7.2. Renata Mirosław Radna w imieniu mieszkanki złożyła wnioski: 

1. Bardzo proszę o udzielenie informacji: czy było prowadzone w Urzędzie Miasta i Gminy 
postępowanie wewnętrzne w przedmiocie prawidłowości przekazywania dotacji dla 
przedszkoli? Jeśli tak, to jakie są  jego wyniki? 

2. Składam wniosek o wprowadzenie do planu pracy Komisji Rewizyjnej kontroli 
w przedmiocie prawidłowości przekazywania dotacji. 

3.  Czy są wprowadzone regulacje określające trybu i zasady regulujące prawidłowości 
przekazywania dotacji? 

4. Czy remonty, które są zaplanowane w dziale inwestycje na rok 2019 roku zostały 
wliczone do obliczenia dotacji dla przedszkoli prywatnych? 

7.3. Mieszkaniec Piaseczna zwrócił się z prośbą, o przeanalizowanie i nie inwestowanie 
w budowę Domu Seniora na Osiedlu Jedność, w miejscu Przedszkola nr 5, z uwagi na 
utrudnienia komunikacyjne tj.: brak miejsc parkingowych, przystanku autobusowego, 
duże zagęszczenie instytucji publicznych: szkoła nr 5, GOSiR, Urząd Pracy i miejsce 
zakupów na pobliskim bazarku. Zaproponował  nową lokalizację w budynku byłej 
mleczarni na skrzyżowaniu ul. Jana Pawła II i ul.  Dworcowej. 

7.4    Wojciech Ołdakowski Radny prosił, aby radni nie łączyli swoich wypowiedzi z polityką. 
Populistyczne wypowiedzi są nie potrzebne. Konieczne jest porozumienie w celu 
zmiany rzeczywistości dla dobra mieszkańców. 

8. Zamkni ęcie sesji. 

Przewodniczący Piotr Obłoza stwierdził wyczerpanie porządku obrad, zamknął 16 sesję 
Rady Miejskiej w Piasecznie, o godz. 13:50.  
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